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Hej, 
Det har de senaste åren bosatt sig väldigt många måsar samt kanadagäss på Gärdet och 
Östermalm. Måsarna för ett väldigt liv på nätterna och de jagar sopor. Kanadagässen lämnar sin 
avföring precis överallt.  

Det är inte värdigt att bo med så många kanadagäss i stan. Gräsmattorna kan knappt användas 
längre, det går inte att sitta på dem pga all avföring. Vi kan bättre än så här. Det är trots allt vi 
människor som styr i staden, inte fåglarna. 

Jag föreslår att Stockholm stad minskar på fåglarna med hjälp av de åtgärder som står till buds. 
Helst att skjuta dem, men det finns säkert också andra smarta icke-dödliga metoder att störa deras 
boplatser så att de inte slår sig ner mitt i stan. 

I och med att vårt moderna samhälle har tagit död på många rovdjur, med flit eller oväntat med 
miljögifter, så blir det en obalans i naturen. Vissa arter blir alldeles för många, och det är inte 
naturligt. 

Vänliga hälsningar, 

Medborgare inom Östermalms stadsdelsförvaltning 


